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14.Sjednica Skupštne KS

Pitanje broj 77/14

Pitanje : S obzirom da je Skupštna KS donijela Odluku o sufnansiranju upisa  
djece koja se nalaze na list  ekanja u  privatne vrtie interesuje me koliko djece
je obuhvaieno ovom odlukom i koliko je do sada upaieno sredstava privatnim 
vrtiima na osnovu ove Odluke?

Obrazloženje : 
Na jednoj od prethodnih Sjednica Skupštne KS usvojena je Odluka o 
djelimi nom fnnasiranju djece koja se nalaze na list  ekanja JU Vrtia i koja 
nisu mogla bit upisana u javne vrtie. U razgovoru sa nekolicinom vlasnika koji 
su primili ovu djecu saznala sam da do sada niko nije dobio obeianu subvenciju 
za ovu djeci pa me interesuje koji je razlog za neizmirivanje preuzeth obaveza.
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